
Na spotkaniu 15 02 2016r w CAS omawiano: 
1. Przyjęliśmy do zespołu nową koleżankę Marylkę Tokaj z Koła nr 1. Będzie 
relacjonować foto wydarzenia związkowe wokół siebie. Liczymy, że Halinka 
Trybenek zajmie się stroną opisową. 
2. Przyjęliśmy, że nie będziemy pokazywali alkoholu w nadesłanych zdjęciach 
-ponieważ  odpowiadamy za obraz naszego Związku i jego członków. Naszym zadaniem
najważniejsze  jest przedstawianie dorobku naszych członków. 
3. W nadsyłanych filmach już zmontowanych nie może być błędów ortograficznych, 
stylistycznych a materiały nie mogą naruszać praw autorskich. Widocznym efektem 
naruszenia praw często są wklejane obce reklamy 

Dziękuję naszym członkom za interesującą współpracę 
Marek 


